
NAŠA ANKETA . . ' ' - .

Pešec je vedno
na najslabšem

Promet je v oieh mnogih občanov kot nekakšno
nujno zlo: nihče posebej ne razmišlja o njem, a
vendar si brez njega praktično ne moremo zamisliti
našega vsakdana. Predvsem pa kaj hitro lahko posta-
ne kamen spotike kakor hitro ne gre v njem vse tako
kot bi bilo treba. O tem smo se pogovarjali z naključ-
nimi sogovorniki v naši tokratni anketi in mnenja, k i '
smo jih zabeležili, bi skorajda lahko združili v en sam
skupni imenovalee: skoraj vsem težavam botruje na-
raščajoie število vozil na naših cestah in pomanjklji-
vo urejena cestišča.

Ivana Gerlio, Vrhovci: »Tu pri nas imamo iz dneva v
dan večji promet in vse bolj prevladuje zakon močnejše-
ga: avtomobili dobesedno zrivajo kolesarje in voznikc
koles z motorjem na ploinike in človek mora prav paziti,
da odnese celo kožo. Prav bi bilo, ko bi dobili kolesarske
steze. Kar pa zadeva samo javno prevozno službo, mi-
slim da bi naši mestni avtobusi lahko ob nedeljah pogo-
steje vozili. Človek mora vendar čakati celo večnost, da
se kam odpelje.«

Ivan Zavec, Brezovica: »Trtaška cesta je že od nekdaj
problem zase. Avlomobilisti vse preveč prehitevajo, pa
čeprav dotrajano cestišče tega že skorajda ne dovoljuje
več. Ogroženi so šc zlasti otroci. K temu svoje prispevajo
tudi kolesarji in vozniki koles z motorjem, ki so še vedno
brez prave kontrole. Drug problem pa so traktoristi, ki
še naprej neusmiJjeno praSijo okolico hiš, še posebno
okna, vrtove in sadovnjake.«
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Barbara Bnrjak, Horjul: »Kako sem zadovoljna z na-
šim prometom? No, moram reči, da vse večji promet tudi
pri nas terja svoje: po cestah je vse polno lukenj, asfalt je
načet, tam kjer ga še ni, pa se Sirijo oblaki prahu. Tega še
zlasti dvigajo tovornjaki. Čakam kdaj bodo potegnili
asfalt scm gor proti gornjemu koncu Horjula. Tudi tabel
ni dovolj ali pa so poškodovane in ne zreal na nevamih,
slabo preglednih ovinkih. To bo treba vsekakor še ure-
diti «

Janko Alič, Zalog: »Ko je pred leti nek Nemec priše!
sem goi na obisk, mu je ob pogledu na naSo cesto
skorajda vzelo sapo: »Ja, pri vas se pa ni veliko sprcme-
nilo vse odkar je bog ustvaril zemljo!«

V resnici se naSa krajevna cesta zadnja desetletja, če že
ne sioletja, ni kdove kako spremenila. Zgrajena je bila še
za konjske in volovske vprege, nikakor pa ne za zdajSnji
tempo prometa. Upamo, da se bo premaknilo na bolje,
ko bodo izpeljali načrtovano zajezitev potoka Božne.
Vendar pa žal za zdaj odgovorni ši ne ponujajo najboljšc-
re5itve.«

Kataiina Pustovrh, Polhov Gradec: »Čas bi že bil, da
tudi v naSem novcm naselju Polhovega Gradca potegnejo
asfalt. Človek si že praktično ne upa več obesiti »cunj«
pred hiSo, saj je tako vse praSno. Tudi trava je takoj siva,
kakor hitro se sonce nekaj dni nepretrgoma upira na
cesto. SkuSamo se zavarovati na vse mogoče načine, od
smrečic pa do brez, vendar pa vse skupaj ne zaleže
veliko. No, ne moti pa me preveč hrup motorjev in
raopedov, nasprotno, prav vSeč mi jc«

Inna Ljubšek, Škofljica: »Tu pri nas ob magislralni
cesti Ljubljana-Zagrcb imamo vseskozi nepopisno »guž-
vo«. Ko odhajam v službo, neredko potrebujcm celi dve
uri, da se prebijem od mesta do sem. Za nameček pa še
vedno ni pločnikov in človek mora prav paziti, da ga kak
avtomobi! ne odnese. Vsem voznikom se namreč silno
mudi in se ne menijo preveč za pešce«


